
Notatka 

Przyjęcia wniosku wniesionego ustnie w dniu 21.01.2019 

Podczas dyżuru Ireneusza Wiśniewskiego przewodniczącego Rady Miasta w 
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Kędzierzynie - Koź lu. 

21.01.2019 roku podczas dyżuru Przewodniczącego RM odbyło s i ę spotkanie z -Panią 
-~ 

mieszkanką w Koźlu. Poruszony został problem bardzo . z łego stanu 
---~- ~---------

drogi w raz z chodnikami przy u Wnioskodawczyni wniosła potrzebę remontu 

argumentując da leko idącymi względami bezp ieczeństwa. W kolejnych dniach 

przeprowadziłem wizję i przychylam s ię do zdania Pan dotyczącym remontu ul icy. 
---~ 

W związku z powyższym ora z z faktem odbywającego się remontu kozie lskiego za mku 

proszę o umieszczeni e w przyszłorocznych zadaniach budżetowych inwestycji - remont 

ulicy Zamkowej wraz z chodnikami . 


